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Final  Decision / Décision Finale 
 

Decision Statement 
 

Ottawa Light Rail Transit: Light rail transit from Tunney's Pasture to Blair 
Station, including a downtown tunnel 

 
 

A decision was taken on July 13, 2012 that Transport Canada, Public Works and 
Government Services Canada, Parks Canada and the National Capital Commission (the 
authorities) may exercise any power or perform any duty or function with respect to the 
project. After taking into consideration the screening report and taking into account the 
implementation of appropriate mitigation measures, the authorities are of the opinion that 
the project is not likely to cause significant adverse environmental effects. No follow-up 
program is required for this project. 
 
To obtain a copy of the screening report, please contact:  
 
Transport Canada 
330 Sparks Street 
Place de Ville, Tower 'C' 
Ottawa ON, K1A 0N5 
Telephone: 613-990-2309 or 1-866-995-9737  
Fax: 613-954-4731 
Email: ACEE-CEAA.TC-AHS@tc.gc.ca 
 

 
Déclaration de Décision 

 
Service de train léger d'Ottawa : service de train léger sur rail entre le Pré Tunney 

et la station Blair, y compris un tunnel au centre-ville 
 
La décision prise le 13 juillet, 2012 précise que Transports Canada, Travaux publics et 
Services gouvernementaux Canada, Parcs Canada et La Commission de la capitale 
nationale (les autorités) peuvent exercer leurs attributions à l'égard du projet. Après avoir 
tenu compte du rapport d'examen préalable et de l'application des mesures d'atténuation 
appropriées, les autorités estiment que la réalisation du projet n'est pas susceptible 
d'entraîner des effets négatifs importants sur l'environnement. Aucun programme de suivi 
n’est requis pour ce projet. 
 
Pour obtenir une copie de l’examen préalable, veuillez contacter : 
 
Transports Canada  
Place de Ville, Tour 'C' 
Ottawa ON, K1A 0N5 
Téléphone : 613-990-2309 ou 1-866-995-9737  
Télécopieur : 613-954-4731 
Courriel : ACEE-CEAA.TC-AHS@tc.gc.ca 
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